

DAYS

# SHANDONG DELIGHT



Validity:

Validity: 01 Aug 2025 - 31 Dec 2026

Code:

FTG7D5NTAOXIN230725KG

QINGDAO.YANTAI.PENGLAI.DONGYIN





### DAY 1 Penang - Transit City

- ➤ Gather at Penang International Airport for your flight to Qingdao.
- \*\*Overnight on Board

#### DAY 2 Transit City - Qingdao

(L/D)

- ➤ Secret Land of Flowers (Group Schedule from September to the End of October)
  Pink daisy, sunflower, Gesang, butterfly flower, zinnia, Dutch chrysanthemum,
  classic flower path and city garden, almost all kinds of flower viewing experience are
  covered here.
- > Dabao Island Cultural District, built in the late 19th century and early 20th century, it is one of the earliest Chinese settlements after the opening of Qingdao.
- > Anna Villa (including afternoon tea), a typical Baroque building, built from 1901 to 1903. It was originally built by German businessman Robert Kappler in memory of his daughter and named "Anna Villa".
- > St. Michael's Cathedral (exterior), the cathedral of the Catholic Diocese of Qingdao
- \*\*Overnight in Qingdao InterContinental Licang HUALUXE Hotel or similar 5 stars

# DAY 3 Qingdao - Yantai (B/L/

- ➤ The Expo (the retro fairytale train goes through the Metasequoia forest) comes with free aerial photography + vlog. The Qingdao Expo (referred to as the Qingdao Expo) is an A2+B1 professional exhibition approved by the International Association of Horticultural Producers (AIPH)
- ➤ Changyu Castel Winery (including French winery pastoral afternoon tea + 2 types of wine tasting + unlimited fruit + 1 bottle of commemorative wine per person), a winery jointly established by China Changyu Group and France Castel Group. It is one of the earliest international wineries in China, integrating the winemaking technology and culture of China and France, and is known as the "Oriental Bordeaux".
- \*\*Overnight in Four Points by Sheraton Yantai or similar 5 stars

### DAY 4 Yantai - Penglai - Dongyin

B/L/D)

➤ Penglai Pavilion , Penglai Pavilion is famous for its long history, myths and legends, and magnificent sea views. It is known as the "fairyland on earth" and is one of the four famous towers in China. Penglai Pavilion was once a place where ancient emperors sought immortality and visited Taoism. It is closely related to myths and legends such as "Eight Immortals Crossing the Sea".

(Grape picking in September, apple picking in October-November, 2 apples per

person)
\*\*Overnight at Crowne Plaza Dongying or similar 5 stars

- ALL INTERNATIONAL 5 STAR HOTEL + 1 NIGHT UPGRADE TO RENAISSANCE HOTEL OR EQUIVALENT
- \* EXCLUSIVE ARRANGEMENT FRENCH WINERY PASTORAL AFTERNOON TEA AT CHATEAU CHANGYU
- YELLOW RIVER ESTUARY ECOLOGICAL TOURISM AREA
- THE EXPO (RETRO FAIRYTALE TRAIN THROUGH METASEQUOIA FOREST)
- \* ZHAN'AO VILLAGE RED SORGHUM WINE
- \* ANNA VILLA (INCLUDING AFTERNOON TEA)

## DAY 5 Dongyin

(B/L/D)

➤ Yellow River Estuary Ecological Tourism Area: Located at the mouth of the Yellow River in Dongying City, Shandong Province, it is located in the Yellow River Delta National Nature Reserve and is a national 5A scenic spot.

Bird Museum, Bird Island (River and Sea Dance Performance), Natural Willow Forest, Bird Science Park, Yanhu Lake, Yuanwang Tower

\*\*Overnight at Crowne Plaza Dongying or similar 5 stars

### DAY 6 Dongyin - Qingdao

(B/L/D)

➤ Zhan'ao Village, Red Sorghum Field, Tasting Red Sorghum Wine (Immersive Experience of Shandong People Drinking in Big Bowls)

> Yunhaitian, located in the core tower T2 of Haitian Center, is 369 meters high, with an 81-story city sightseeing hall and an 80-story art center. It is a cultural and tourism complex in the tallest building in Qingdao.

\*\*Overnight at Renaissance Qingdao Hotel or similar 5 stars

### DAY 7 Qingdao - Transit City - Penang

(B)

In the morning, transfer to the airport to return to your beautiful home.

\*\*Home Sweet Home







Tour Fare / Departure Date / Flight

- \*\*Exclude Tour Leader Tipping
- \*\*May Recommend Local Product on the Bus

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.

Validity: 01Aug 2025 - 31 Dec 2026

FTG7D5NTAOXIN230725KG

# 青岛。烟台。蓬莱。东营



### DAY 1 槟城 - 中转城市

▶ 集合干槟城国际机场乘搭客机飞往青岛。

\*\*夜宿于机上

### DAY 2 中转城市 - 青岛

- ▶繁花秘境(9-10月底团期安排)粉黛,向日葵,格桑,醉蝶花,百 日草,荷兰菊,经典花道与城市花园,这里几乎覆盖了各类赏花体
- ▶ **大鲍岛文化街区-**始建于19世纪末20世纪初,是青岛开埠后最早的华 人聚居区之一。
- ▶ 安娜别墅(包含下午茶),是一座典型的巴洛克风格建筑,建于 1901年至1903年。最初由德国商人罗伯特·卡普勒为纪念其女儿而 建造,并以"安娜别墅"命名。
- ▶ 圣弥厄尔大教堂(外观),是天主教青岛教区的主教座堂
- \*\*夜宿于青岛洲际集团李沧华邑酒店或同级

### DAY 3 青岛 - 烟台

(早午晚餐)

- ▷世园会(复古童话小火车穿水杉林)赠送航拍+vlog,青岛世界园艺 博览会(简称"青岛世园会")是由国际园艺生产者协会(AIPH) 批准的A2+B1级专业展会
- ▶ 张裕卡斯特酒庄(包含法式酒庄田园下午茶+品酒2种+水果无线畅吃 +每人1瓶纪念酒),中国张裕集团与法国卡斯特集团合作建立的葡 萄酒庄。它是中国最早的国际化葡萄酒庄之一,融合了中法两国的 葡萄酒酿造技术和文化,被誉为"东方波尔多"。
- \*\*夜宿于烟台福朋喜来登酒店或同级

# DAY 4 烟台 - 蓬莱 - 东营

▶蓬莱阁,蓬莱阁以其悠久的历史、神话传说和壮丽的海景而闻名, 被誉为"人间仙境",是中国四大名楼之一。蓬莱阁曾是古代帝王 求仙访道的地方,与"八仙过海"等神话传说密切相关。

(9月葡萄采摘、10-11月苹果采摘)

\*\*夜宿于东营皇冠假日酒店或同级

- 下午茶
- ❖ 黄河口生态旅游区
- 世园会(复古童话小火车穿水杉林)
- 占鳌寨品红高粱酒
- 安娜别墅(包含下午茶)

### DAY 5 东营

(早午晚餐)

▶ 黄河口生态旅游区:位于山东省东营市黄河入海口,坐落在黄 河三角洲国家级自然保护区内,是国家5A级景区。鸟类博物 馆, 鸟岛 (河海歌舞表演), 天然柳林, 鸟类科普园, 雁湖,远 望楼

\*\*夜宿于东营皇冠假日酒店或同级

## DAY 6 东营 - 青岛

- > 占鳌寨、红高粱地、品红高粱酒(沉浸式体验山东人大碗喝 酒)
- ▶云上海天, 位于海天中心 T2 核心塔楼, 高 369 米, 拥有 81 层城市观光厅和 80 层艺术中心, 是青岛第一高楼内的文旅综 合体。

\*\*夜宿于青岛金茂万丽酒店或同级

### <mark>DAY 7 青岛 - 中转城市 - 槟城</mark>

>早晨,送往机场返回美丽的家园。

\*\*美丽的家







Tour Fare / Departure Date / Flight

- \*\*不包含领队小费
- \*\*车上会有车购

\*\*温馨提示:赏枫、银杏、红海滩为季节性元素,我社 根据最佳观赏时间, 给予安排不同的元素, 若因天气无

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period